114 學年度第 1 學期博士班 114-1 Ph.D

準備畢業程序-取得候選人資格、論文大綱提報

Preparation of Graduation procedure — Get qualification of Ph.D. candidate and thesis proposal

申請時間	表格下載	備註
Application time	Form download	Remark
2025/9/20-10/8	取得候選人資格: 論文指導教授同意書/所 Programs Thesis Advisor's Agreement Letter. 候選人資格考核成績通知單/校 Candidate qualification score report. 歷年成績單 Transcripts 	*論文指導教授同意書: 1、老師及學生皆須 <u>親簽</u> 於表格上 Documents must be signed personally. 2、請務必提出論文大綱預計提報時 間及題目。Please be sure to propose the expected submission time and topic of the thesis outline.
2025/11/1-12/15 逾期不予受理 Overdue not accepted	論文大綱提報申請: ● 論文大綱口試申請表/所 Thesis Proposal/Outline Oral Defense Application Form. ● 論文大綱口試委員推薦表/所 Thesis Outline Oral Defense Committee Recommendation Form	● 論文大綱口試審查當天,請自行列 印「博士候選人論文大綱審查意見 表」(總表 1 份、意見表 3-5 份視委 員人數而訂)。 On the day of oral defense for thesis proposal, please print out 「Ph.D. Candidate Reviewing Comments on the Thesis Outline (General Form)」 (1 general form, 3 to 5 subsidiary forms)

備註:

- 請依照「淡江大學國際事務與戰略研究所博士班規定」辦理。
- 指導老師若找校外教師、專家學者指導,必須與本校專任老師共同指導。
- 博士候選人資格取得必須:(1)修滿畢業學分。(2)通過資格考試。
- 「博士候選人資格」由教務處統一於本學期期末考試前1週核發。
- 本學期論文大綱口試審查時間為: 2025/12/1-12/31 ,請研究生自行詢問口委, 排定時間 後通知所辦以辦理教室借用,淡水校園或台北校園皆可。
- 本校僅補助兩位校外委員論文大綱口試費每位 1500 元。

Remark:

- Please apply in accordance with the provisions of: "Regulation of Ph.D program of GIIASS, Tamkang University" and "Thesis Proposal Defense Guideline".
- If the advisor seeks guidance from external teachers, experts, or scholars, they must collaborate with the full-time teachers of the university.
- Requirements to obtain the qualification of doctoral candidate: (1) Completion of graduation credits. (2) Passing the qualification examination.
- The "qualification of doctoral candidate" will be uniformly issued by the Office of Academic Affairs one week before the final exam of this semester.
- Thesis proposal should be arranged from 2025/12/1-12/31 (Overdue submissions will not accepted). Graduate students are advised to consult with the oral committee, arrange a schedule, and inform the office for classroom use, available at either the Tamsui campus or Taipei campus.
- The university subsidizes only two external committee members for the thesis outline defense, with a fee of 1500 NT dollars per member.

淡江大學國際事務與戰略研究所

Tamkang University Graduate Institute of International Affairs and Strategic Studies

碩士、碩專、博士論文指導教授同意書

Master, Researcher, PHD thesis adviser agreement form

登記日期(由所辦填寫): _______ Registration date (for registration only)

指導教授姓名	
Advisor's Name	
學經歷	
Academic experience	
研究範圍	
Study scope	
現職	
Current status	
教授科目	
Adviser subjects	
手機 Mobile	
E-mail	
研究生姓名	
Graduate Student Name	
學號	
Student ID	
手機	
Mobile phone	
學經歷	
Academic experience	
論文研究方向(題目)	
Research framework (Title)	
預定提出時間	
Proposal schedule	
研究生 Student signature:	日期 Date:
指導教授 Adviser signature:	所長 Director signature:

- ※ 老師資料部分如為本所專兼任老師可只填寫姓名,其餘請務必完整填寫;學生資料部分請親自填寫。 If as our teacher, please fill in his name. If not, please complete the form. Please complete the student information.
- ※ 完成指導教授親簽、研究生親簽後,請於公告規定時間內交回所辦;依交回的日期登記名額,額滿 為止。本所統一彙整後會陳報所長及教務處辦理。After the adviser and the graduate student signatures completion please return it according to deadlines; register within coverage number and before deadline. After collection the institute will report to the minister and administration section for further administration.

淡江大學 114 學年度第 1 學期博士學位候選人資格考核成績通知單

姓	名		學號				
妊	石		出生日期	民國	年	月	日
系	所	國際事務與戰略研究戶	沂			/研究 學位學	所博士班 程
資格 成	審查績		審查時間	年		月	日
		學科考試 科目數:2	考試日期: 年月日	科目名稱	:		
資格考試	項目	國際學術 期刊發表 篇數: 學術論文	發表日期: 年月日	學術論文	名稱:		
		其 他					
	成績	'					
資格委員							
資格成	考核	□通過□不通過日期:年月系/所/を	日 學位學程主任	:			(簽章)

備註:1、研究所成績70分(含)以上為及格(通過)。

- 2、博士學位候選人資格考核通過證明書於本學期第17週核發。
- 3、通過資格考核者當學期不得辦理休學。
- * 依本校個人資料管理規範,本表單各項個人資料僅作為業務處理使用,並於保存期限屆 滿後,逕行銷毀。

表單編號:ATRX-Q03-001-FM037-04

戰略所_114_學年度第_1_學期

Graduate Institute of International Affairs and Strategic Studies

論文計畫書/論文大綱 口試申請表

Thesis Proposal/Outline Oral Defense Application Form

		44 儿1	
姓名 Name 學號 Student ID		學制 Educati onal System 手機 Mobile No.	□ 碩士班 M.A. □ 碩士在職專班 In- Service Master's Program □ 博士班 Ph.D.
			(簽名 signature)
			(簽名 signature)
(碩士班、	碩專班 每場1小時		
•	P號 Student ID 年工、	P號 Student ID —年 月 日 上午	世名 Name P號 Student ID 「年」月」日 □上午」 時 □ (碩士班、碩專班 毎場 1 小時,博士班-

※博士班、碩士(專)班論文大綱 (計畫書)審查需經公開發表及至少3位審查委員同意後始能通過。

Ph.D & Master's thesis proposal has to be published and reviewed by at least 3 members of thesis committee.

淡江大學國際事務與戰略研究所博士班論文大綱口試委員推薦表

Ph.D. Program of Graduate Institute of International Affairs and Strategic Studies, Tamkang University
Recommended List of Oral Defense Committee Members for the Thesis Outline

聯絡口試委員後,請將時間通知本所,以便申請教室 Inform the institute of the scheduled time once it's decided

研究生姓名 Student Name/學	基號 Student No.:	 	
論文題目 Title of Thesis:			

- ◎口試委員身份規定,請依照「淡江大學研究生學位考試辦法」第三條及第四條辦理。
 About the regulation on the Members of Oral Defense, please refer to 「淡江大學研究生學位考試辦法」 article 3 and 4
- ◎口試委員身份如果:(1)為校外人士,請詳細填寫。

指導教授簽名 Signature of the Advisor:

- (2)為所內人士,請填寫姓名即可。
- (3)為校內人士,請填寫姓名、現職單位

If the member is (1) from other school, please fill in everything in detail (2) from the institute, please write down the name (3) from TKU, please fill in the name and the department/institute

委員推薦名單 Recommended List of Oral Defense Committee				
姓名 Name	學歷 Educational Background			
現職 Current Position	電話 Tel. No.			
通訊地址 Address	Email			
姓名 Name	學歷 Educational Background			
現職 Current Position	電話 Tel. No.			
通訊地址 Address	Email			
姓名 Name	學歷 Educational Background			
現職 Current Position	電話 Tel. No.			
通訊地址 Address	Email			
姓名 Name	學歷 Educational Background			
現職 Current Position	電話 Tel. No.			
通訊地址 Addross	Email			

推薦日期:

月

日

淡江大學國際事務與戰略研究所 <u>114</u> 學年度第 <u>1</u> 學期 博士候選人論文大綱審查意見 總表

Graduate Institute of International Affairs and Strategic Studies, Tamkang University **Ph.D. Candidate**

Reviewing Comments on the Thesis Outline (General Form)

博士候選人 Nar	me:	學號 Student I	D:
指導教授 Adviso	or:		
題目 Title of the	sis:		
綜合意見:Cor	nments		
(本欄若不敷使用請另紅	(書寫)		
審 查 結 果 Result	■通過,無附加條件 Pass■通過,但仍須自行進行小幅修改 Pamodifications■通過,但仍須大幅修改 Pass but req■不通過 Fail		
審查委員 簽章 Signature of the Reviewers			審查日期: 年 月 日
指導教授	Advisor:	_(簽章 signatur	re)
 系(所)主管 Ch	nair of GIIASS:	(簽章 sig	nature)

*口試完成後,請將本表交到戰略所辦公室。

After the oral exam, please submit this form to the GIIASS Office.

淡江大學國際事務與戰略研究所 <u>114</u> 學年度第<u>1</u> 學期 博士候選人論文大綱審查意見表

Graduate Institute of International Affairs and Strategic Studies, Tamkang University
Ph.D. Candidate Reviewing Comments on the Thesis Outline
(Subsdiary Form)

博士候選人 Name:	學號 Student ID:	_
指導教授 Advisor:		
題 目 Title of thesis:		
計畫內容修正之建議:Comments		
(本欄若不敷使用請另紙書寫)		
審查委員簽章 Signature of the Reviewer	審查日期: 年 月	日

- *本表請每位委員各填寫一張,並請於審查後盡速繳回所辦。
- * Each member of the committee has to fill in a form, and submit them to GIIASS office once the reviewing process is done.